

LIST OF REQUIRED DOCUMENTS

1. Copies of the bio-data page and all stamped pages of your current passport, if the current passport is less than five years old, then applicants must submit their previous passport.
2. Applicants who are unable to produce their previous passport must request their travel records for the last five (5) years from the Guyana Passport Office and produce evidence of legal residency in the country they reside, these documents include: citizenship certificate, tax returns, permanent residency card and/documentation from the Immigration Department of the said country stating your legal residency.
3. For prospective applicants in the Caribbean, they must submit evidence of legal residence in the country they are presently residing in, which includes CSME Certificates, work permits, permanent residency certificates etc.
4. Original and copy of the Statutory Declaration from a Justice of Peace or a Commissioner of Oaths in Guyana.
5. Copy of documentation proving that you are coming to reside in Guyana, e.g. Transport, Lease, rent receipt, business licence, etc.
6. If you are a disabled or a substantive pensioner, a pension letter, Bus Pass, Medical letter or Social Security card must be provided.
7. If you are a student, copy of certificate, a student card and a letter from the University attended covering the duration of study must be provided.
8. Copy of motor vehicle, motorcycle or boat for leisure Registration, Certificate of Title or other form of ownership must be provided if necessary.
9. Intentions of purchasing a new vehicle must be stated in the Statutory Declaration or a copy of a Quotation for the vehicle must be submitted.
10. A detailed list of household and personal effects, which must be itemized and quantified.

11. Two passport size photographs.
12. Copy of Tax Identification Number certificate (TIN).
13. Copy of Birth Certificate.

In the case of a name change, copy of a deed poll or a marriage certificate.

Two copies of each document must be submitted to the Re-migration Office.

All documents that are not in English must be translated and certified by a credible organisation.

For more information on the Re-migrant Scheme please email remigration@minfor.gov.gy or call (592) 226-1606-8 Ext: 339/340

所需文件清单

- 1.个人资料页和当前护照所有盖章页的复印件，如果当前护照的有效期小于五年，那么申请人必须提交他们以前的护照。
- 2.无法出示其先前护照的申请人必须向圭亚那护照办公室索取其过去五年的旅行记录，并出示其居住国的合法居留证明，这些文件包括:公民身份证明、纳税申报表、永久居留卡和/或来自所述国家移民局的说明您合法居留的文件。
- 3.对于加勒比地区的潜在申请人，他们必须提交目前居住国的合法居住证明，包括CSME证书、工作许可证、永久居住证明等。
- 4.由圭亚那太平绅士或监誓员负责的法定声明原件和副本。
- 5.证明您将在圭亚那定居的文件副本，如运输、租赁、租金收据、营业执照等。
- 6.如果你是一个残疾人或一个实际养老金领取者，必须提供养老金公函，公共汽车通行证，医疗证明或社会保障卡。
- 7.如果您是学生，必须提供证明副本、学生证和所就读大学的一封包含就读期限的公函。
- 8.如有必要，必须提供机动车、摩托车或休闲船的登记、所有权证书或其他所有权形式的复印件。
- 9.购买新车的意图必须在法定声明中说明，或者必须提交车辆报价的副本。
- 10.家庭和个人物品的详细清单，必须逐项列出并量化。
- 11.两张护照大小的照片。
- 12.税务识别号证书副本。
- 13.出生证明复印件。
- 14.如有姓名变更，请提供一份改名契据或结婚证的复印件。

每份文件均需复印两份，然后提交再移居办公室。

所有非英文文件必须由有信誉的机构翻译和认证。

有关再移居计划的更多信息，请发送电子邮件至remigration@minfor.gov.gy或致电(592)
226-1606-8 转 339/340